
Realizacja wniosków z Walnego Zgromadzenia członków Spółdzielni 

Mieszkaniowej „ Postęp”  w Złocieńcu odbytego w  2019r 

 

1. Wniosek o zwrócenie uwagi na egzekwowanie kar przewidzianych dla właścicieli psów nie 
   sprzątających po swoich pupilach. 
   Wniosek o zwiększenie ilości śmietników na psie odchody. 
 
  Wystąpiono  z wnioskiem do Gminy Złocieniec  o zwiększenie ilości śmietników na psie odchody. 
  Gmina  zamontowała 2 szt. 
  
 
 
2.Wniosek o częstsze koszenie trawy ,o dosiewanie trawy w tzw. pustych placach, o piasek w  
   piaskownicach. 
 
Częstotliwość  koszenia traw przez Spółdzielnię Mieszkaniową jest wystarczająca.  Zwrócono się do 
Gminy Złocieniec o zwiększenie częstotliwości  .Dowieziono piasek na place zabaw. Po zakończeniu 
stanu epidemii wymieniony zostanie  piasek w piaskownicach. 
  
 
3.Wniosek mieszkańców ul. Racławicka o pierwszeństwo w termomodernizacji. 
 
W roku 2020 wykonywane są termomodernizacje w budynkach przy ul. Racławickiej 2 i 5,                          
ul. Wyzwolenia 1, Wyzwolenia 3, ul. Czaplinecka 16.Docieplenie bloku przy ul. Racławickiej  4 będzie 
wykonane w 2021 roku natomiast przy ulicach Racławickiej 1 i 3 w latach następnych. 
 
 
 
4. Wniosek o uporządkowanie stanu skrzynek energetycznych ,puszek ze złączeniami oraz regulacją  
   automatyki oświetlenia na klatkach schodowych. 
 
 Wniosek dotyczący uporządkowania stanu skrzynek energetycznych zostanie zrealizowany do   
 30.06.2020 roku. Regulacja automatyki oświetlenia dokonywana jest na zgłoszenia lokatora. 
 
 
 
5. Wniosek o wyremontowanie chodnika od ZWP do Racławickiej 5 , o usunięcie pni po wyciętych  
    drzewach. 
 
  Pnie po wyciętych drzewach zostały usunięte. Dotychczasowy chodnik ażurowy został rozebrany.  
  Po pracach termomodernizacyjnych zostanie zrobiony trawnik. 
 
 
 
 
 
6.Przeniesienie skrzynki energetycznej z placu zabaw. 
 
Wniosek zrealizowano. 



 
7. Wniosek ZWP 6 o przeniesienie pionów gazowych z mieszkań na klatki schodowe . 
 
W latach 90-tych Spółdzielnia Mieszkaniowa „Postęp” zamierzała przenieść piony gazowe z mieszkań 
na klatki schodowe. Ze względu na sprzeciw Wydziału Budowlano-Architektonicznego w Drawsku 
Pom. zadanie nie zostało wykonane w ramach prowadzonych wówczas prac ( likwidacje  skręcanej 
instalacji gazowej). Obecnie stan funduszu remontowego  bloku przy ul. ZWP 6 nie pozwala na 
rozpoczęcie kolejnej inwestycji. 
 
 
 
8.Wniosek aby w przyszłości decyzja o przyłączeniu ciepłej wody systemowej do infrastruktury  
   Spółdzielni była podejmowana na Walnym Zebraniu. 
 
Sprawa ewentualnego podłączenia ciepłej wody do infrastruktury Spółdzielni  Mieszkaniowej będzie 
konsultowana na Walnym Zgromadzeniu. Ze względu na  zaangażowanie praktycznie wszystkich 
środków finansowych w prace termomodernizacyjne termin rozpoczęcia przyłączenia    ciepłej wody 
użytkowej jest bardzo odległy.  
 
 
 
 
 
 

Zarząd SM „Postęp” w Złocieńcu 
 
 
 
 
 

 


